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Verksamhetsberättelse PRO Kultur Örebro 1/1-31/12 2020 

Vår förening bildades 2009. Åren som gått har varit mycket innehållsrika och givande och 

fyllda av aktiviteter. Det gångna året, 2020, har på alla vis varit ett annorlunda år på grund 

av den pandemi som drabbat Sverige och världen. Medlemsantalet som tidigare stadigt ökat 

har under det gångna året minskat. Vid årsskiftet 2020-2021 är vi 496 medlemmar, en 

minskning med 42 medlemmar sedan förra årsskiftet. Av våra medlemmar är 121 (ca 24 %) 

medlemmar i ytterligare någon PRO-förening. Kvinnornas andel i föreningen är 357 (ca 72 

%) och männen är 139 (ca 28 %).  

Som tidigare var ett stort antal aktiviteter/verksamheter föreslagna av medlemmarna. 

Förslagen behandlades i programkommittén, studiekommittén och styrelsen men fick ställas 

in på grund av gällande restriktioner. I mitten av mars blev smittläget i Corona pandemin 

allvarligt varför nästan all verksamhet stängdes ner. Ett fåtal aktiviteter som kunde hållas 

utomhus i små grupper fortsatte sin verksamhet över sommaren. 

Styrelsen:  
Ordförande: Ulla Berg 

Vice ordförande: Rolf Johansson  

Kassör: Sylvia Melin 

Sekreterare: Ragnhild Ribbeklint  

Vice sekreterare: Helena Viklund 

Studieorganisatör: Birgitta Pyyluoma 

Ledamot: Kerstin Färm 

Ersättare: Barbro Sjöstedt och Elisabeth Henriksson 

Revisorer: Gunvor Lindkvist och Rosalie Pauli  

Revisorssuppleanter: Ann Persson och Egon Harfeldt 

Valberedning: Gun-Britt Helgstedt, Barbro Rydén, Kerstin Gunnarson och Bengt Wentzel 

Styrelsen har under året haft fem protokollförda möten.  

Kommittéer  
Programkommittén har träffats vid två tillfällen. Rolf Johansson ordförande, Laila Axelsson, 

Maud Bergström, Kerstin Färm, Peter Olausson och Sylvia Melin. Ulla Berg har varit 

adjungerad.  

Studiekommittén: Birgitta Pyyluoma ordförande och Bibbi Danielsson. Studiekommitténs 

arbete har tidigare varit att träffa cirkelledarna för att planera kommande cirkelverksamhet 

och för att utbyta erfarenheter med varandra. Då fysiska träffar inte varit möjliga har 

Studieorganisatören varit i telefonkontakt med cirkelledarna och man var eniga om att 

avvakta tills restriktionerna lättar.  

Webbredaktör: Ulla Berg. Ett olyckligt sammanträffande inföll då PRO bytte teknik för 

hemsidan under våren. Den gamla hemsidan är borttagen. Den nya hemsidan har för 



 

närvarande endast begränsat innehåll. Där finns tills vidare endast kontaktuppgifter till 

förtroendevalda i föreningen samt verksamhetsberättelser från tidigare år. Hemsidan 

kommer att uppdateras då verksamheten kommer igång igen. 

Medlemsmöten  

Årsmötet är det enda fysiska medlemsmöte som har hållits under året. Årsmötet hölls 3 mars 

med god uppslutning av ca 100 medlemmar. Under god stämning hölls 

årsmötesförhandlingar och fika med semla. Vid årsmötet avtackades vår sekreterare sedan 

många år, Eva-Lena Berggren som avböjt omval. Mona Johansson som under många år 

ingått i valberedningen avtackades 

Studieupptakten som var fastställd i verksamhetsplanen ställdes in på grund av 

Folkhälsomyndighetens restriktioner.   

Höstmötet med de stadgeenliga punkter som ska beslutas, verksamhetsplan och budget för 

det kommande året, genomfördes genom att beslutsunderlaget skickades till medlemmarna 

med brev eller e-post. Medlemmarna hade möjlighet att komma med synpunkter och 

förslag. Styrelsen beslutade enligt utsända handlingar. 

Studier 

Covid-19 pandemin satte till mångas sorg och besvikelse käppar i hjulet för våra cirklar 

under året.  En del cirklar hade några möten utomhus och några träffades hos ABF som 

ordnat stora lokaler där deltagarna kunde träffas under föreskrivet avstånd. Flera deltagare 

avstod från att träffas i cirklarna på grund av smittorisken. 

Tre planerade cirklar om Glasriket ställdes in och vi avvaktar med dessa tills vidare. 

Cirklarna Populära författare, Starka kvinnor och Hjärngympa hann träffas ett par gånger 

innan restriktionerna skärptes och man valde att avsluta cirklarna. Cirkeln i Släktforskning 

ställdes in helt. Byggnader i Örebro, Kvinnliga konstnärer, Vår läsecirkel och Vår stad 

hann träffas några gånger utomhus innan dessa avbröts på grund av skärpta restriktioner. 

Vår stad 

Vår stad hade planerat att ha 5 träffar under våren. Vi hann med Mariakyrkan 27/2, den 12/3 

gick halva gruppen på besök till Citypassagen, den andra halvan skulle gå 13/3 men det 

ställdes in på kvällen 12/3. Vi skulle avslutat Vår stad för gott den 7/5 med besök på 

Idrottshuset/Eyravallen/Berns arena men det fick ställas in. Gruppen bestod av 43 personer. 

Programkommittén 
Programkommittén har träffats vid två tillfällen. Rolf Johansson ordförande, Laila Axelsson, 

Maud Bergström, Kerstin Färm, Peter Olausson och Sylvia Melin. Ulla Berg har varit 

adjungerad.  

Föreläsningar och information 

 ”Att resa med tåg i Europa” av Clas Thor, 31 deltagare, ”Framtidsfullmakt” av 

Kristin Edström, Familjejuristen, 70 deltagare, ”Från höghjul till elcykel” av Berndt 

Lindell, Lindells cykelhandel, på årsmötet 2020-03-03. 

 



 

Studiebesök, träffar mm  

Studiebesök på Eon, Åbyverket med föredrag och visning av kraftvärmeverket, 36 
deltagare. 

 

Konst 

I samarbete med Konstfrämjandet där föreningen är medlem genomfördes visningar av 

utställningarna: ”Intense flash”, 23 deltagare, ”Björn Brusewitz” 20 deltagare, ”6 ears 

project” 6 deltagare, ”Rekviem” 8 deltagare.    

  

Övrigt 

Sparbanksbörsen, revy ”Tjocka släkten”, 37 deltagare. 

Bio Roxy och visning av filmen ”Edie”, 17 deltagare. 

En resa till Västanå teater i Sunne planerades för att se Körkarlen. Ett fyrtiotal 

medlemmar hade anmält sig men föreställningen ställdes in på grund av covid19. 
 

Information till medlemmarna 
Medlemmarna har informerats om föreningen genom e-post eller personligt brev.  

Information har skickats inför de aktiviteter som genomförts. Utöver detta har två 

medlemsbrev skickats och ett brev med materialet rörande höstmötet har gått ut till samtliga 

medlemmar.  

Facebook 

För att pröva nya sätt att hålla kontakt i föreningen när vi inte kan träffas skapades en 

Facebook-grupp för föreningens medlemmar. Gruppen har samlat 123 av föreningens 

medlemmar. I gruppen har förmedlats arrangemang som erbjudits digitalt då allt som vi 

brukar delta i och besöka varit stängt. Även information har lagts ut i på sidan.  

Medlemskap och samarbeten 
Vi är genom PRO Örebro län medlemmar i ABF Örebro län. Vi är också medlemmar i 

Arkivcentrum, Konstfrämjandet och Örebro Föreningsråd. PRO Kultur är en del av PRO 

Örebro Samorganisation och PRO Örebro län. Vi hade ombud vid PRO-distriktets liksom 

Örebro Samorganisations höst- och årsmöten. Vi var också representerade vid 

Konstfrämjandets årsmöte. 

Representation  
I PRO Samorganisation i Örebro är vår förening representerad genom:  

Rosalie Pauli är kassör i Samorganisationen. Bo Haglund, Ewa Lindén och Monica Seilitz 

ingår i samorganisationens styrelse. 

Kerstin Gunnarson är ledamot i Samorganisationens valberedning 

Representanter för PRO i Regionala och kommunala organ: 

Ann-Christin Lahti har varit ledamot i Kommunala pensionärsrådet 

 

 



 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi framgår av följande resultat- och balansräkning. 

Styrelsen föreslår att årets resultat kr. 25 701 balanseras i ny räkning. 

 
 

Resultaträkning  

 

Avser perioden 2020-01-01 – 2020-12-31. 

 

 

Rörelsens intäkter 20 12 31 19 12 31 

 

Medlemsavgifter 34 770 35 840 

Medlemsavgifter extra utbet. fr PRO Örebro län 7 940 0 

Arrangemang o aktiviteter 2 816 21 841 

Jubileum Svalan 0 8 555 

Lotterier 1 072 2 312 

 

Summa intäkter 46 598 68 548 

 

 

Rörelsens kostnader 

 

Lokalhyra 100 800 

Programvaror 1 188 1 121 

Resekostnader 0 894 

Representation o uppvaktning 518 1 238 

Kontorsmateriel 4 457 5 109 

Porto 2 715 3 510 

Kostnader för styrelsemöten 470 7 675 

Utbildning 0 1 500 

Kostnader för årsstämma 7 950 5 552 

Bankkostnader 1 019 1 028 

Föreningsavgifter, externa 2 480 2 200 

 

 Summa kostnader 20 897 30 627 

 

Årets resultat 25 701 37 921 

 



 

 

 

Balansräkning 

 

Avser perioden 2020 01 01 – 2020 12 31. 

 

  Ing. balans Utg. Balans 

 

TILLGÅNGAR 

 

Kortfristiga fordringar/interimsfordr.           Not 2 3 100 4 160 

Kassa 1 459 1 971 

Företagskonto 56 947 81 537 

Placeringskonto 15 355 15 355 

 

SUMMA TILLGÅNGAR 76 861 103 023 

 

 

 

EGET KAPITAL OCH SKULDER 

 

Eget kapital 

Eget kapital 35 351 73 272 

Årets resultat 37 921 25 701 

 

Summa eget kapital 73 272 98 973 

 

Förutbet intäkter för aktiviteter 3 589 4 050 

 

SUMMA EGET KAPITEL OCH SKULDER 76 861 103 023 

 

 

 

Not 1 Årsredovisningen är upprättad enligt god redovisningssed. 

 

Not 2 Kortfristiga fordringar/Interimsfordringar består av: 

Förskottsbet. Porto  2 200 

Fordran medlemsavgifter 1 960 

Summa    4 160



 

Slutord 
Vi har upplevt ett mycket annorlunda år under 2020. Det som i hög grad har varit 

föreningens kännetecken, hög aktivitet, studiecirklar, föreläsningar och korta och långa 

utflykter och resor har inte varit möjligt att genomföra på grund av de restriktioner som varit 

nödvändiga för att förhindra spridningen av coronaviruset covid19.  

 

Ett stort och varmt tack till alla medlemmar som liksom styrelsen hållit i och hållit ut och nu 

ser fram mot vaccination som är på gång då vi förhoppningsvis kan återuppta verksamheten 

igen. 

Styrelsen och våra kommittéer är startklara för att växla upp och komma igång med 

verksamhet igen. 

 

Vi får upprepa det som närmast blivit ett mantra under det gångna 

året: 

⮚ Håll i 

⮚ Håll ut  

⮚ Håll avstånd 

Så ses vi förhoppningsvis under det kommande året. 

Styrelsen tackar för det förtroende som visats oss under det gångna året och ställer sina 

platser till förfogande. 

Örebro i februari 2021 

 

 

Ulla Berg 

ordförande 

Sylvia Melin 

kassör 

Ragnhild Ribbeklint 

sekreterare 

 

 

Rolf Johansson 

v ordförande 

Birgitta Pyyluoma 

studieorganisatör 

Helena Viklund 

v sekreterare 

 

 

Kerstin Färm 

ledamot 

  

 


